
Zápisnica  zo  zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva č. 01/11 obce  Svederník, 

konaného dňa 28.01.2011 
Prítomní:  Mgr.Mazúr, Ing.Chrústová, Ing.Králik, p.Harmečný, p.Koraus, p.Maruna, 

Ing.Majerčák, Ing.Beniač 

Program: podľa pozvánky, zo dňa 24.1.2011 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

Starosta privítal prítomných poslancov. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

Overením boli poverení: Mgr.Mazúr, Ing.Beniač 

Zapisovania sa ujal priamo starosta obce Roman Lisický 

3. Schválenie programu: 

Starosta poţiadal o schválenie programu zastupiteľstva 01/2011: 

Za: 8 

Proti:0 

Zdrţalo sa:0 

      4.   Voľba návrhovej komisie: p.Koraus 

5. Zloţenie sľubu poslanca do novozvoleného obecného zastupiteľstva - OZ 

Starosta poţiadal poslanca Ing.Beniača o zloţenie sľubu poslanca OZ 

Poslanec Ing.Beniač zloţil sľub a prevzal osvedčenie 

6. Poverenie (vymenovanie) zástupcu starostu   

Starosta poveril (vymenoval) Mgr.Milana Mazúra za svojho zástupcu 

      7.   Kontrola úloh od posledného zasadnutia 

            (zriadenie komisie, doplnenie členov) 

            Predsedovia komisii doplnili svojich členov.  

            Sociálna komisia a ochrana mládeţe, neformálna komisia verejného poriadku bola    

            rozdelená na dve samostatné komisie. 

            Na predsedu Sociálnej komisie a ochrany mládeţe bol navrhnutý Ing.Majerčák, 

            Na predsedu Komusie pre verejný poriadok bol navrhnutý p.Maruna 

            Návrh na doplnenie členov ďalších komusii bol nasledovný: 

            Športová komisia: člen  p.Juraj Gašo, p.Ján Cedzo, 

            Kultúrna komisia: člen  p.Andrej Mazúr, p.Ľuboš Chocholáč 

            Ţivotné prostredie: člen Ing.Pavol Králik, Ing.Marián Čuraj, p.Jozef Čuraj,  

                                                   Ing.Marián Beniač 

            Komisia pre riešenie sťaţností a ochranu verejného záujmu:  

            člen p.František Mokošák, p.Martin Maruna, Ing.Marián Beniač 

            Komisia pre nezlúčiteľnosť funkcií: p.Roman Harmečný 

            Komisia pre verejný poriadok: člen p.Jaroslav Tóth, Ing.Pavol Králik,  

            p. Roman Harmečný, p.Stanislav Ulický 

         

            Hlasovanie: 

            Za: 8 

            Proti: 0 

            Zdrţalo sa: 0 

 

     8.    Vystúpenie starostu. 

            Starosta o oboznámil prítomných poslancov s predbeţnými výsledkami finančného  

            hospodárenia obce za r.2010, s rozpracovanými aktivitami OU a o aktuálnom dianí 

            v obci. 



            Hlavná kontrolórka obce Ing.Blaţeková bude prítomná na budúcom zasadnutí OZ,  

            ktoré sa uskutoční dňa 11.2.2011 a predloţí výsledky kontroly oprávnenosti a  

            efektívnosti vynaloţených finančních prostriedkov (najmä za obdobie 11/2010-    

            12/2010) z dôrazom, či tieto boli vynaloţené v súlade s odsúhlasením finančných  

            prostriedkov na uvedené akcie v zmysle podpísaných zápisníc z rokovania obecného  

            zastupiteľstva v roku 2010.  

 

9. Kultúrno-spoločenská akcia – 100.výročie narodenia Mons. ThDr. Boteka  

Mgr. Mazúr informoval poslancov o pripravovaném podujatí  

Poslanci OZ sa dohodli, ţe sa pred akciou stretnú na mimoriadnom zasadnutí OZ.  

   10.   Zmluva o dielo ARISS architects, s.r.o. – projektová dokumentácia pre II.fázu                               

           rekonštrukcie KD 

           Starosta oboznámil poslancov s návrhom zmluvy o dielo, na dodávku projektovej                   

           dokumentácie pre vydanie stavebného povolenia na II.etapu rekonštrukcie KD. 

           Starosta obce sa dohodne na termíne stretnutia s Ing.arch.Chovanom a členmi  

           stavebnej komisie (komisia pre ţivotné prostredie).           

   11.   Riešenie odpadového hospodárstva v obci – moţnosť výstavby zberného dvora 

 Starosta obce informoval prítomných poslancov o moţnosti čerpania európskych 

 fondov pre oblasť odpadového hospodárstva.  

 Obecné zastupitelstvo sa v diskusi zhodlo, ţe vo vlastníctve obce nie je vhodný   

 pozemok pre výstavbu zberného dvora.  

 Starosta informoval aj o moţnosti spolupráce s obcami Dlhé Pole, Divina a Divinka 

 v oblasti likvidácie BIO odpadu z domácnosti a verejných priestranstiev. 

    12.  Zníţenie rýchlosti vozidiel v obci – ponuka panelov pre meranie rýchlosti vozidiel 

Zastupitelstvo sa zaoberalo nedostatočne riešeným dopravným značením vo všetkých 

častiach obce (doplnenie dopravných značek, osvetlené prechody pre chodcov, panely 

pre meranie rýchlosti vozidiel. 

Starosta obce vstúpi do rokovaní s príslušnými inštitúciami, aby sa daná situácia 

zlepšila a spomalila sa rýchlost vozidel. 

13. Opatrenia pre zlepšenie komunikácie a informovanosti občanov, internet. stránka   

V diskusi sa poslanci vyjadrili k aktuálnej podobe a fungovaniu intertnetovej stránky 

obce. Zkonštatovali, ţe stránka nespĺňa poţadované kritéria a navrhli, aby táto mala 

novú podobu. Predpokladaná cena 200 € . Administrácia + 30 € ročne. 

          Starosta dal o tejto zmene hlasovať: 

Za: 8 

Proti:0 

Zdrţalo sa: 0 

 

Poslanec Ing.Majerčák sa ospravedlnil a pre povinnosti odchádza zo zastupiteľstva. 

 

14. Odkúpenie časti pozemku pod školou vo Svederníku od Ing.Romana Ďuračíka 

Odkúpenie časti pozemku s výmerou 407 m2 pod školou bolo odsúhlasené uţ v r.2008, 

obecné zastupiteľstvo zahlasovalo o úhrade kúpnej ceny. Vyplatenie kúpnej ceny bolo 

odsúhlasené. Dohodnutá kúpna cena je 1,66 € za m2. Kúpna cena bude zníţená o platbu 

za vyhotovený geometrický plán a poplatok za vklad do katastra nehnuteľnosti, ktorý 

uhradila obec Svedernik. Kúpna cena pozemku predstavuje 159,08 €. 

Prítomných: 7 poslancov 

Za:  7 

Proti:0 

Zdrţalo sa:0  



 

 

15. Odsúhlasenie finančního limitu starostu obce 

Poslanci OZ navrhli schváleni finančního limitu do1.000,-Euro, ktorým disponuje 

starosta obce pri uzatváraní zmlúv a obstarávaní tovarov a sluţieb pre potreby obce.  

Hlasovanie:  

Za: 7 

Proti:0 

Zdrţalo sa:0 

16. Výstavba veľkoplošných skleníkov– ţiadosť o súhlas k výstavbe FILATECH s.r.o. 

Poslanci poţadujú k ţiadosti doplniť - stanovisko ţivotného prostredia 

k pripravovanému podnikateľskému zámeru – vplyv na ţivotné prostredie 

(prašnosť, exhaláty v ovzduší) 

17. Rôzne 

Poslanci sa dohodli na termíne ďalšieho zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 14.2.2010   

          Ţiadosť  p.Beniač  Peter – parkovanie autobusu na obecnej komunikácii 

          Poslanci nesúhlasili s parkovaním autobusu v obci pred rodinným domom č.87. 

          Odporučili autobus parkovať na príjazdovej komunikácii za KD. 

          Ţiadosť manţ.Argalášovcov o finančný príspevok v hmotnej núdzi posúdi sociálna      

          komisia obce a táto vydá svoje stanovisko.  

 

    Na záver sa starosta poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal:   Roman Lisický 

Overil:     Mgr.Mazúr Milan 

                Ing.Marián Beniač 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


